
Zápis 

ze zasedání zastupitelstva obce Věžovatá Pláně, 

konaného dne 9.6.2011, od 20.00 hodin v zasedací místnosti OÚ Věžovatá Pláně. 

Omluven : Jiří Vaněček, Kristýna Dvořáková 

Přítomni :   

Členové zastupitelstva : 

Pavlína Dvořáková, Josef Mach, Jaroslav Mach, Jiří Marek,Josef Klimeš 

Hosté : 

 Josef Janda   

Hospodářka : Anna Čížková 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Věžovatá Pláně ( dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno ve 20.20 

hodin dosavadním starostou obce Věžovatá Pláně ( dále jako „předsedající “) Josefem Machem. 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst.1 zákona 

o obcích byla zveřejněna na úřední a elektronické desce Obecního úřadu Věžovatá Pláně v souladu se 

zákonem po dobu nejméně 7 dní a to od 31.5.2011 do 9.6.2011.  

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Zastupitelstvo obce Věžovatá Pláně určuje ověřovatele zápisu : Pavlína Dvořáková, Jiří Marek 

Zastupitelstvo obce Věžovatá Pláně určuje zapisovatele : Anna Čížková 

Schváleno všemi hlasy. 

Schválení programu : 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Na návrh dosavadního starosty 

byl program doplněn o bod : 6 - 11  

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu – program schválen všemi hlasy: 

1. Závěrečný účet 2010, Přezkoumání hospodaření za rok 2010 

2. Rozpočtová opatření č.4 a č.5 

3. Příspěvek na kostel v roce 2010 

4. Smlouva o zřízení práva věcného břemene 

5. Informace – rekonstrukce obecního bytu 

6. Informace – prodej vytěženého dřeva, výstavba komunikací, cesta ke sběrnému dvoru 

7. Žádost pana Josefa Jandy 

8. Josef Stejskal – dodávka pitné vody z obecního vodovodu 

9. Žádost , Oznámení – Jaroslava Pilsová, Petr Debnár 

10. Informace – ČOV,  

11. Koupě části pozemku parc.č.163/6 



 

ad.1.  

Návrh usnesení č.18 

Záverečný účet za rok 2010 schválen bez výhrad. 

( Závěrečný  účet zveřejněn v archivu el.desky OÚ ) 

-Hospodářka seznámila přítomné se závěrečným účtem za rok 2010, přečetla Zprávu o 

výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2010, ve které byl uveden 1 zjištěný  nedostatek 

( byl předložen výpis z nezařazené evidence, který nedostatečně prokazuje vlastnické právo 

k cenným papírům  České spořitelny ) 

Přijato opatření k nápravě chyb a nedostatků uvedených ve Zprávě , tj. k 31.12.2011 bude 

doložen správný výpis. 

( 5 pro, usnesení č.18 přijato) 

ad.2 

Návrh usnesení č.19 

Zastupitelstva nemá výhrady k provedeným rozpočtovým opatřením č.4 a č.5 ( viz.příloha) 

( 5 pro, usnesení č.19 přijato) 

ad.3 

Návrh usnesení č.20 

Příspěvek ve výši 20.000,- bude poskytnut, o jeho využití rozhodne správce farnosti. 

 

- Pan vikář reagoval na požadavek obecního úřadu umístit do lodě místního kostela nový 

lustr negativně. V dopisu  ( viz.příloha) popsal prioritní akce, na které by rád použil 

finanční příspěvek od obecního úřadu.  Zastupitelstvo rozhodlo rozpočtovaný příspěvek 

ve výši 20.000,- přidělit. 

( 5 pro, usnesení č.20 přijato) 

ad.4.  

Návrh usnesení č.21 

OZ souhlasí s uzavřením smlouvy  o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu 

( E.ON: 4810-061/002/2011-CK) 

- Jedná se o právo umístění nového kabelového vedení NN a pilíře s kabelovou skříní na 

obecní pozemek parc.č.179/8 na základě již dříve podepsané smlouvy o smlouvě budoucí 

( 5 pro, usnesení č.21 přijato) 

 

ad.5. 

Náklady na rekonstrukci obecního bytu : 

- střecha = 150.000,-( materiál – firma DEK TRADE a.s., práce – hasiči svépomocí + firma 

POKORNÝ 

- okna+vchodové dveře = 107.000,- ( Smlouva s firmou OKNOTHERM – viz.cenová nabídka ) 

ad.6. 

Výnos z prodeje  vytěženého dřeva v obecních lesích = 316.000,- Kč ( fa JULEFA ) 

Náklady na pokládku asf.koberce před hasičárnou a od Goldfingerů směrem na Zubčice = 

191.000,- Kč ( fa Swietelsky ) 

Sběrný dvůr – bylo provedeno vynětí ze ZPF 



ad.7. 

Návrh usnesení č.22 

Žádosti pana Josefa Jandy týkající se zpevnění příjezdové cesty k jeho RD nebude vyhověno. 

K parcele pana Jandy, na které je umístěna novostavba RD je přístup asfaltovou komunikací 

p.č.179/8. Přestože  není  pan Janda v obci přihlášek k trvalému pobytu, obec bude řešit 

problém se stékáním vody k jeho pozemku vyčištěním propustku mezi parcelou 162/2 

( vlastník Marie Jandová) a obecní komunikací parc.č. 714/3. Dále půjde voda otevřenou 

stokou do louky.  

( 5 pro, usnesení č.22 přijato) 

ad.8. 

Návrh usnesení č.23 

Do RD pana Josefa Stejskala bude přerušena dodávka pitné vody z obecního vodovodu. 

Vzhledem k tomu, že pan Stejskal nedodržuje podmínky smlouvy,resp.“Dohody o dodávce 

pitné vody..“ ( navíc podepsanou smlouvu obecnímu úřadu ani nevrátil ), bude dodávka vody 

k jeho nemovitosti přerušena. 

( 5 pro, usnesení č.23 přijato) 

ad. 9. 

Návrh usnesení č.24 

Není námitek ke stávající stavbě dřevěného přístavku na pozemku parc.č. 109/7. 

Zastupitelé dále vzali na vědomí oznámení  o navážení suti na vlastní pozemek parc.č.109/3 

s tím, že vlastník výše uvedeného pozemku zodpovídá za to, že suť neobsahuje žádné 

materiály ohrožující životní prostředí. 

( 5 pro, usnesení č.24 přijato ) 

ad.10. 

- Starosta informoval zastupitele o stavu podané žádosti o dotaci na výstavbu ČOV – vhledem 

k nejvyššímu bodovému ohodnocení naší žádosti, je reálná šance dotaci obdržet 

ad.11. 

Návrh usnesení č.25 

Zastupitelé souhlasí s odkoupením části pozemku parc.č.163/6. 

- Bylo vyhověno žádosti pana Františka Jandy ml. a obec koupí část pozemku parc.č.163/6 , 

aby mohlo být položeno vedení kanalizace pro jeho novostavbu RD. Pan Janda nechá na 

vlastní náklady zhotovit GP, kterým bude výše uvedená část pozemku oddělena.  

( 5 pro, usnesení č.25 přijato) 

Přílohy k zápisu : - Návrhy RO č.4 a č.5, - Dopis pana vikáře, -  Žádost a Oznamení – Pilsová, 

Debnár, 

Zápis byl vyhotoven 9.6.2011 

Zapisovatel : Anna Čížková 

Ověřovatelé zápisu :  Pavlína Dvořáková, Jiří Marek 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


